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We wtorek (10.02) odbyła się w Gminie Dębowiec IV sesja Rady. W porządku obrad znalazły
się m.in. tematy poruszające kwestię oświaty. Radni większością głosów podjęli w tej sferze
trzy uchwały.

Na ostatniej sesji (10.02) Rady Gminy Dębowiec w porządku obrad znalazły się tematy poruszające kwestię oświaty
w gminie. Jedna z pierwszych uchwał wprowadzała zmiany w uchwale, w sprawie określenia tygodniowego,
obowiązkowego wymiaru godzin dyrektora i wicedyrektora szkoły i przedszkola oraz nauczyciela pełniącego inne
stanowisko kierownicze w szkole, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin pedagoga szkolnego i logopedy
oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli przedmiotów i zajęć o różnym wymiarze godzin.
Głos w tej sprawie zabrał Remigiusz Jankowski. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dębowcu złożyła wniosek, by
wprowadzić pewne zmiany. Założyliśmy, że kierownicy filii będą pełnili takie same zadania jak wówczas
kiedy byli dyrektorami tych małych szkół, dzisiejszych filii. Jak się jednak okazało w praktyce wygląda to
zupełnie inaczej. To dyrektor szkoły głównej odpowiada bowiem za wszystko, wykonując tym samym
szereg działań w każdej z tych filii. Dyrektorka Szkoły zwróciła się więc z prośbą, by kierownikom filii nie
przyznawać zniżki godzin. Kierownicy dotychczas dysponują 2 godzinami pracy w szkole, które poświęcają
na pracę w tejże filii i za które płaci się, jak za pracę dydaktyczną. Kierownicy nie mają jednak kiedy
wypracować tych godzin ponieważ w tym czasie uczą w danej filii bądź innej szkole. Propozycja jest taka
by nie przyznawać zniżki 2 godzin, obowiązywałby jednak dodatek funkcyjny – tłumaczył Jankowski.

Na tym temat oświaty podczas sesji nie został jednak wyczerpany. Kolejna uchwała dotyczyła również zmiany
uchwały już obowiązującej, a konkretnie przyjęcia regulaminu określającego zasady ustalania i wysokość niektórych
składników i dodatków wynagrodzenia nauczycieli przedszkoli i szkół, dla których organem prowadzącym jest
gmina Dębowiec. Tutaj Remigiusz Jankowski zaznaczył, iż w związku z wcześniejszą propozycją Dyrektor Szkoły
Podstawowej w sprawie zniżki godzin, zmianie ulegnie podział procentów na dodatki funkcyjne dla dyrektora i
wicedyrektora. Dyrektor Szkoły w swoim wniosku w tej spawie podkreśla, iż większość pracy, która miała
być wykonywana przez kierowników filii wykonuje wicedyrektor i dyrektor szkoły – mówił Jankowski. Stąd
zaproponowane zmiany.

Jak zaznaczył Jankowski, pozbawienie zniżki 2 godzin kierowników filii wprowadza pewne oszczędności, które
zostały podzielone na procenty w stosunku do kwoty bazowej. W proponowanym projekcie uchwały znajdziemy
zwiększenie dodatku dla dyrektora i wicedyrektora oraz niezmienny w wysokości dodatek dla kierowników filii. Do
podziału było więc 34%. Proponujemy, by Dyrektor Szkoły w przypadku 13 i więcej oddziałów otrzymał 110%
kwoty bazowej, wicedyrektor 27% kwoty bazowej zaś nauczyciel pełniący inne stanowisko kierownicze
11% - wymieniał Jankowski.

Po wyżej zaproponowanej zmianie, całkowite wynagrodzenie wyniosłoby, w przypadku dyrektora 7353, 20 zł
brutto. Wicedyrektor otrzymałby 4821, 80 zł brutto. Kierownicy filii, w zależności od stażu i stopnia awansu
zawodowego, otrzymaliby wynagrodzenie w przedziale od 5200 do maksymalnie 5383 zł brutto. Obie uchwały
zostały przyjęte przez radnych większością głosów.

W porządku obrad znalazła się również uchwała w sprawie określenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziału przedszkolnego, dla których
organem prowadzącym jest Gmina Dębowiec. Zaproponowaliśmy dokładnie takie same kryteria, jak w
zeszłym roku. Jest to uzgodnione z dyrektorkami przedszkoli, które zaznaczyły, iż zeszłoroczne kryteria się
sprawdziły – tłumaczył Jankowski.

Remigiusz Jankowski podkreślił, iż już w tym roku w przedszkolu musi się znaleźć miejsce dla 4 i 5-latków. Jeżeli
będzie taka konieczność to także dla 6-latków, które jednak powinny być już w szkole. Zaznaczył również, iż w
Gminie Dębowiec nie ma problemu z miejscami w przedszkolach. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
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